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Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete 

 

12/2000. 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült a Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete 2000. szeptember 27-

én du. 14 órakor megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak: 

 

Önkormányzat részéről: 

 

Felföldi László, Farkas Zoltán, Terbe Zoltán, Leány Benjámin, Dr. Miskéri 

János, Kolompár Orbán, Valentovics István, Csomor Lajos, Feró Sándor, 

Nigrényi László, Dósai Imre, Dr. Hajdu Zoltán, Faludi Tamás, Dr. Szabó Lajos, 

Leiz Sándor, Tapolcai Pál képviselők, Kiss Károly polgármester /14 fő, 73,6 %/. 

3 képviselő később érkezik. 

 

Jelen vannak továbbá: 

 

Dr. Csávolszki László jegyző, Fürtön Ferencné, Törökné Gáspár Edit, 

Deményiné Gyöngyösi Judit, Baranyi Mihály, Lakatos József, Béres László 

csoportvezetők. 

 

Kiss Károly polgármester köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy 14 képviselő jelen 

van, az ülés határozatképes, azt megnyitja. 

 

Elmondja, hogy napirend előtt Dósainé Farkas Anna, a Szent Gellért Általános Iskola 

jelenlegi igazgatója kíván bemutatkozni a képviselő-testületnek és lakosságnak. 

 

Javaslatot tesz a napirendekre és kéri, hogy a meghívóban szereplő napirendek 

tárgyalásával értsen egyet a képviselő-testület azzal a kivétellel, hogy a 11-es pontot zárt 

ülésen szükséges tárgyalni, mivel személyiségi érdekeket érint. 

 

Kéri a Költségvetési Bizottság anyagába felvenni a „Beruházáshoz fejlesztési célú hitel 

felvétel” című anyagot, valamint az Építési Csoport anyagába a Páva utca kohósalakkal 

való kiépítését, mellyel kapcsolatosan lakossági észrevétel érkezett. 

 

Csomor Lajos képviselő javasolja, hogy a Költségvetési Bizottság előterjesztései közül a 

10. pont ne kerüljön tárgyalásra. 

 

Valentovics István képviselő kérdezi: 

 

A lakáskiutalásokat nem tárgyaljuk? 

 

Kiss Károly polgármester elmondja: 

 

Nem tárgyaljuk a témát, mivel az Egészségügyi, Szociális Bizottságban érintett személyek 

vannak, így nekem feladatom, hogy másik bizottságot is kijelöljek a téma tárgyalására. 
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Kérem aki elfogadja a napirendi javaslatot a módosításokkal együtt, valamint a zárt ülés 

tartását, kézfeltartással szavazzon., 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a napirendi javaslatot 14 

szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja. 

 

 

N a p i  r e n d 

 

1./ Közérdekű kérdések és bejelentések 

 

2./ …./2000. (….) Ktr-tervezet a pénzbeni és természetbeni ellátásokról szóló, valamint a 

személyes gondoskodás keretébe tartozó gyermekjóléti alapellátások igénybe vételének 

szabályairól szóló 3/1998. (II. 1.) Ktr. módosításáról 

 

Előadó: Deményiné Gyöngyösi Judit csoportvezető 

 

3./ …./2000. (….) Ktr-tervezet a közterület használat általános rendjéről szóló 13/1994. 

(XI. 21.) Ktr. módosításáról 

 

Előadó: Béres László építési csoportvezető 

 

4./ Építési Csoport előterjesztései 

 

Előadó: Béres László csoportvezető 

 

a) Polgármesteri Hivatal felújítási-karbantartási munkái 

b) Discóhoz vezető úthoz közvilágítás kiépítése 

c) Városgazdálkodási Intézmény kérelme 

d) Önkormányzati bérlakás építési program 

e) Szavas Kereskedelmi és Mérnöki Iroda kérelme 

f) Bihari utcai lakók útépítési kérelme 

g) Katona József kérelme terület bérletére 

h) Kisebbségi Önkormányzat kérelme 

i) Páva utca kohósalakkal való kiépítése 

 

5./ Jelentés a 2000. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról 

 

Előadó: Kiss Károly polgármester 

 

6./ Mentő Alapítvány Felügyelő Bizottságának kiegészítésére javaslat 

 

Előadó: Dr. Szabó Lajos Ügyrendi Bizottság elnöke 

 

 

7./ Család- és Intézményeket Segítő Csoport előterjesztései 

 

Előadó: Törökné Gáspár Edit csoportvezető 

 

a) Majsai Női Kézilabda Sportegyesület kérelme 



 40 

b) Majsai Férfi kézilabda Szakosztály kérelme 

c) Kenguru Kötélugró DSK kérelme 

d) Majsa város Polgárőrségének kérelme 

e) Majsa város tehetséges diákja pályázat 

f) Oktatási Minisztérium SZAK 2000. pályázatáról tájékoztató 

 

8./ Költségvetési Bizottság előterjesztései 

 

Előadó: Csomor Lajos bizottsági elnök 

 

9./ …./2000. (….) Ktr-tervezet az Önkormányzat 2000. évi költségvetését megállapító 

1/2000. (II. 10.) Ktr. módosításáról 

 

Előadó: Kiss Károly polgármester 

 

10./Igazgatási Csoport előterjesztései 

 

Előadó: Baranyi Mihály csoportvezető 

 

a) Szociális telekjuttatási kérelem 

b) Kolompár Ildikó kérelme 

c) Kolompár Mátyás kérelme 

d) Kondákor Ferenc kérelme 

 

11./E g y e b e k 

 

a) Október 23-dika megünneplése 

Előadó: Terbe Zoltán képviselő 

 

b) Majsa Mentő Alapítvány Felügyelő Bizottságának működése 

Előadó: Nigrényi László képviselő 

 

c) Gázközmű vagyonnal kapcsolatos tájékoztatás 

Előadó: Dr. Csávolszki László jegyző 

 

d) Móra Ferenc Általános Iskola állami normatíva elszámolása 

 

Előadó: Dr. Csávolszki László jegyző 

 

 

 

 

Napirend előtt: 

 

Kiss Károly polgármester felkéri Dósainé Farkas Annát a bemutatkozásra. 

 

Dósainé Farkas Anna igazgató a következőket mondja el: 
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Köszönöm a felszólalási lehetőséget, köszönöm Önöknek, hogy beszámolhatok a katolikus 

iskola vezetésében történt személyi változásról, majd felvázolom az iskola és az 

Önkormányzat közötti kapcsolatot. 

 

Önök előtt is ismert már, hogy Kerpits Miklós igazgató úr a nyár végén bejelentette 

távozási szándékát az intézményből. Ezzel az elhatározással együtt vetődött fel a kérdés a 

leendő igazgatóra vonatkozóan. Az igazgató úr és Hajagos Gyula plébános úr felkértek, 

hogy vállaljam el az iskola vezetését, melyre hosszas töprengés miatt igent mondtam. 

Döntésem oka a mérlegelés volt. Közismert, hogy a gyest szakítottam meg ezért, és a 

dilemmáim között szempont is szerepet.  

 

Önöktől azt szeretném kérni – akik szintén a városért dolgoznak és éreznek felelősséget – 

segítsenek bennünket ebben felelősség teljes munkában. Ez az iskola már bizonyította, 

hogy létszükséglet Kiskunmajsán, amit igazolnak a számok is, hiszen az iskola 10 éves 

fennállása óta a tanuló létszám 70-ről 220-ra emelkedett. 

 

Én jelzés értékű gesztusokat tapasztalok az Önök részéről, melyet szeretnék megköszönni. 

Önök a város polgáraiért fáradoznak, mi ugyanezt tesszük a város polgárainak 

gyermekeiért, napi áldozatvállalással. Invitálom Önöket, hogy ebben a közös felelősség 

vállalásban figyeljenek ránk, fogadják el meghívásunkat, tartsanak velünk 

programjainkban. 

 

Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Kiss Károly polgármester 

 

/Előterjesztés írásban mellékelve / 

 

Kiss Károly polgármester elmondja: 

 

A 180/2000. számú határozattal kapcsolatosan elmondom, hogy tegnap délelőtt a szegedi 

székhelyű Euró-Pegazus Kft. képviselője faxon jelezte, hogy elállnak a tervüktől, mivel a 

Menedék Alapítvánnyal nem tudnak megegyezni az árban. A Kft. azokat a lakásokat is 

szerette volna megszerezni, melyeket már az Alapítvány felújított, hogy a határvonal 

egyenes legyen. Én beszéltem az Alapítvány vezetőjével és azt mondta, hogy a budapesti 

központ csak úgy egyez bele a cserébe, ha az átalakított épületekért a megfelelő összeget 

megfizetik. Ezek után azt mondta a Kft. képviselője, hogy ilyen körülmények között nem 

tudják megvalósítani elképzelésüket. 

 

Farkas Zoltán képviselő hozzáfűzi: 

 

Azaz elképzelés, hogy a volt laktanya területén egy idősek otthona kialakításra kerüljön az 

Alapítván magatartása miatt megbukott. Hogyan gondolják tovább a velünk való 

együttműködést? 

 

 

Kiss Károly polgármester hozzáfűzi: 

 

Egyértelmű, hiszen az Alapítvány nem enged az összegből, a szegedi Kft pedig nem tud 

több 10 milliót fizetni az épületcseréért. 
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Dr. Csávolszki  László jegyző elmondja: 

 

Az a Kft., mely nem jutott megegyezésre az Alapítvánnyal felhívta a figyelmet, hogy ha a 

lapos tetős épületek nem kerülnek valamilyen módon lefedésre, télen csapadékos, fagyos 

időszakban a legfelsőbb szintek teljesen le fognak fagyni. Erről az Építési Csoport is 

tudomást szerzett és a soron következő testületi ülésre előterjesztést készít. Az biztos, hogy 

10 milliós nagyságrendű azaz összeg, mellyel meg tudnánk védeni az épületeket. 

 

Valentovics István képviselő kéri: 

 

A 101/2000. számú határozattal kapcsolatosan több információt kérek. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző a következőket mondja el: 

 

Le van írva, hogy a pályázatot azért nem tudtuk benyújtani, mert a környezetvédelmi 

hatóságtól nem kaptuk meg a hozzájárulást a szennyvíz kezelés hiánya miatt. Folyamatban 

van a kisajátítási eljárás, ugyanis az a tulajdonos, akinek vételi ajánlatot tettünk a 30 napos 

határidő előtt jelezte, hogy ilyen összegért nem hajlandó adás-vételi szerződést kötni. Ezért 

a Közigazgatási Hivataltól kell a kisajátítást kérnünk, mely a napokban meg fog történni. 

 

A tervezések pénzügyi elszámolása vita alatt áll, mert elképzelhető, hogy nem férünk bele 

a keretbe. A számla benyújtása kapcsán vitatjuk az összegeket is. A terveket megrendeltük, 

melyek alapján különböző engedélyeket kellett volna beszerezni, és akkor derült ki, hogy a 

környezetvédelmi hatóság ennyire fontosnak tartja a szennyvíz kezelés létét. A szennyvíz 

tisztító pályázata benyújtásra került, de hogy milyen módon fogják támogatni azt a 

későbbiek folyamán ismerjük meg. Ha mód lesz rá, a lakosságmegtartó képességgel együtt 

próbáljuk alátámasztani a szennyvíz gondunk megoldását, mert e nélkül kilátástalan 

hogyan léphetünk előre.  

 

Valentovics István képviselő hozzáfűzi: 

 

Felesleges területet vásárolni, ha a szennyvíz miatt megbukik az Ipari Park. Nem értem a 

kidobott 3 millió forintot, mert a pályázatot nem tudjuk benyújtani.   

 

Dr. Csávolszki László jegyző elmondja 

 

Ez már egy meglévő terv, ami ahhoz kellett, hogy különböző szakhatósági engedélyek 

megszerzése után benyújtsuk az Ipari Park pályázatot. 

Terbe Zoltán képviselő  kérdezi: 

 

A 157/2000. számú határozattal kapcsolatosan kérdezem, hogy milyen stádiumban van a 

visszavásárlás? 

 

 

Dr. Csávolszki László jegyző a következőket mondja el: 

 

Az elmúltévben olyan döntés született, hogy 4 db üdülőtelket vásároljon vissza az  

Önkormányzat, melyeknek csak a használatba adása történt meg. Próbáltuk intézni a 

Közigazgatási Hivatal útján és beszereztünk egy minisztériumi állásfoglalást is, hogy  
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elkerüljük a jogszabályi ütközéseket. Ugyanis ha sikerül lerendezni, bírósági eljárásra van 

mód, de nem látjuk értelmét négy tulajdonossal olyan bírósági peres ügybe keveredni, ami 

senkinek sem használ. Keresünk Legfelsőbb bírósági állásfoglalást, de ilyen eset nem volt 

még a Legfelsőbb Bíróság előtt, ami a jogszabályok ellentmondásait segítené tisztázni. 

 

Mivel több hozzászólás nincs, Polgármester kéri a jelenlévőket, aki elfogadja az 

előterjesztést, kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót 14 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot: 

 

243/2000. sz. határozat 

Beszámoló a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja az 

alábbi lejárt határidejű határozatairól szóló beszámolót: 

 

- 157/1999.sz. határozat 

Üdülőterület rendje, önkormányzati vagyon gyarapítása 

- 101/2000. sz. határozat 

   Ipari Park megvalósítása, ingatlan tulajdonjogának megszerzése 

- 128/2000. sz. határozat 

   Kígyósi buszjárat üzemeltetése 

- 130/2000. sz. határozat 

   Széktó sori lakók útépítési kérelme 

- 134/2000. sz. határozat 

   Bodogláron kút fúrása 

- 150/2000. sz. határozat 

Ütemterv a nevelési-oktatási intézmények kötelező (minimális) 

eszközeinek, felszereléseiknek beszerzésére 2000-2003- augusztus 31-ig 

- 152/2000. sz. határozat 

   Katolikus Általános Iskola pedagógusai részére táborozási hozzájárulás 

- 153/2000. sz. határozat 

   Dr. Kiss Tibor kérelme a háziorvosok nevében 

- 155/2000. sz. határozat 

   Áfész kérelme parkoló kialakítására 

- 156/2000. sz. határozat 

   Szarvas Kereskedelmi Mérnöki Iroda kérelme 

- 176/2000. sz. határozat 

   Szülőotthon hasznosítására javaslat 

- 179/2000. sz. határozat 

   Szennyvíz program teljes megvalósításának előkészítése 

- 180/2000. sz. határozat 

   Volt laktanya hasznosítása 

- 181/2000. sz. határozat 

   BIO-HEM Kft. kérelme a laktanyában lévő ingatlanok megvásárlására 
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- 187/2000. sz. határozat 

   Majsa Mentő Alapítvány Felügyelő Bizottságába tag választása 

- 188/2000. sz. határozat 

   Napsugár Óvoda kérelme 

- 189/2000. sz. határozat 

   Dózsa György Gimnázium, Idegenforgalmi Szakközépiskola és   

Kollégium fejlesztési kérelme 

- 189/a/2000. sz. határozat 

   Dózsa György Gimnázium, Idegenforgalmi Szakközépiskola és  

Kollégium helyi órakeret felosztásának módosítása 

- 190/2000. sz. határozat 

   Széchenyi István Általános Iskola kérelme méltányosságból 2. igazgató 

helyettesi álláshely bérére 

- 191/2000. sz. határozat 

   Kiskunhalasi Rendőrkapitányság vezetőjének kinevezése 

- 192/2000. sz. határozat 

   Dinnyés Ferenc kérelme a parkban lévő WC épület bérbeadásáról 

/182/2000. sz. határozat módosítása / 

- 193/2000. sz. határozat 

   Bad Schönborn német várossal testvérvárosi kapcsolat felvétele 

- 195/2000. sz. határozat 

   „Kiskunmajsa Kistérség elektronikus gazdaság (tudás alapú üzleti élet) 

stratégiája és operatív programja, mint modell a Megye és a Megyei 

Kistérségek számára” című pályázat 

- 196/2000. sz. határozat 

   Nepomuki Szent János szobrának ideiglenes elhelyezése 

- 233/2000. sz. határozat 

   „Kiskunmajsa városért”, „Kiskunmajsa tiszteletbeli Polgára” 

kitüntetések adományozása 

 

1./ N a p i r e n d 

 

Közérdekű kérdések és bejelentések 

 

Polgármester kéri, akinek közérdekű kérdése, bejelenteni valója van, mondja el. 

 

Valentovics István képviselő jelzi: 

 

Az Új Kun-Majsa újságban helytelenül jelent meg a Lommatzsch-i polgármester neve. 

Kérem Polgármester urat kérjen helyesbítést. 

 

 

Kiss Károly polgármester elmondja, hogy az újság felé jelzéssel lesz. 

 

Terbe Zoltán képviselő a következőket mondja el: 

 

A kistérségi SAPARD program második fázisa elkészült és augusztus 30-dikán az FM 

illetékes szakemberei elfogadták, így élő vidékfejlesztési programmal rendelkezünk. 

Megküldték a szerződés-tervezetet, mely a következő fázis finanszírozására vonatkozik. 

Így 3 millió plussz támogatást kap a Kiskunmajsai Kistérség. 
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A Kiskunmajsai Kistérség Kistelekkel és Kiskunfélegyházával közösen pénteken 2 

órakor idegenforgalmi konferenciát tart, ahová szakembereket, polgármestereket és 

vállalkozókat hívtunk meg. A konferencia elsődleges célja, hogy a Bugac-Majsa-

Ópusztaszeri idegenforgalmi övezetnek az összefogását segítse elő. Minden érdeklődőt 

szeretettel várunk.  

 

Dr. Szabó Lajos képviselő kérdezi: 

 

Ügyrendi Bizottsági ülésen elhangzott, hogy a kistérségnek kifizetett számlákról kapunk 

egy kimutatást, de az még nem érkezett meg. Mikor lesz erre mód? 

 

Terbe Zoltán képviselő elmondja: 

 

Még júliusban leadtam a Hivatalba Jegyző úr kérésére. 

 

Farkas Zoltán képviselő kérdezi: 

 

Elhangzott már többször, hogy probléma van a közvilágítással és a DÉMÁSZ-t is 

megkerestük ez ügyben. Történt-e már lépés, vagy kijavították a lámpákat és újra 

elromlottak? 

 

Kiss Károly polgármester elmondja: 

 

A főmérnök megígérte, hogy „Majsa Napokra” ki lesznek javítva a lámpatestek, ami 

meg is történt. Ismételten meg fogom keresni a főmérnök urat. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző a következőket mondja el: 

 

Azon túl, hogy folyik a tárgyalás az áramszolgáltatóval, van egy helyi vállalkozó akivel 

szintén tárgyalást folytatunk annak érdekében, hogy Kiskunmajsán a közvilágítás jobb 

és olcsóbb legyen. Az Áramszolgáltatóval olyan irányban folyik a tárgyalás, hogy 

korszerűsítenék az egész hálózatot és nem kellene külön összeget megfizetni. A 

működési költségből finanszíroznánk a korszerűsítés költségeit, és két-három év után 

lényeges megtakarítás mutatkozna. 

 

Jelentkezett egy helyi vállalkozó is és kértük dolgozza ki részletesen az elképzeléseit. 

Ennek lényege, hogy mindenhová mérőket szereltetnénk fel és ha az áramszolgáltató 

nem figyel oda és nem égnek a lámpák, akkor ne nekik jelentsen megtakarítást, hanem 

nekünk.  

 

Folyamatosan foglalkozunk azzal, hogyan lehetne jobbá tenni a jelenleg működő 

állapotot.  

 

Csomor Lajos képviselő elmondja: 

 

Az Önkormányzat eben az évben éri el fennállásának 10. évfordulóját és kérem, hogy az 

októberi testületi ülésen erről essen megemlékezés. 
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2./ N a p i r e n d 

 

…./2000. (….) Ktr-tervezet a pénzbeni és természetbeni ellátásokról, valamint a 

személyes gondoskodás keretébe tartozó gyermekjóléti alapellátások 

igénybevételének szabályiról szóló 3/1998. (II. l.) Ktr. módosításáról 

 

Előadó: Deményiné Gyöngyösi Judit csoportvezető 

 

/Előterjesztés írásban mellékelve / 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy kérdéseiket, észrevételeiket mondják el. 

 

Dr. Szabó Lajos képviselő kérdezi: 

 

Az 1. § (5) bekezdésével kapcsolatosan kérdezem nem biztos, hogy a felsorolás a 

vagyon teljes körűségét jelenti 

 

Deményiné Gyöngyösi Judit csoportvezető válaszában elmondja: 

 

A felsorolás a törvényből átvett dolog, az Önkormányzatnak a törvényben leírtakat kell 

szem előtt tartani.  

 

(1 képviselő megérkezik) 

 

Kolompár Orbán képviselő a következőket mondja el: 

 

Az étkezési díjjal kapcsolatos észrevételem, hogy sok család számára megfizethetetlen. 

Így elengedhetetlen a rendelet azon módosítása, mely tartalmazza az étkezési 

hozzájárulást az Önkormányzat részéről. Van több olyan magyar család is, ahol igen 

nagy megterhelést jelent a 6 ezer forint kifizetése, nem beszélve a kisebbségről. Kérem, 

hogy a rendelet-tervezetet kapja meg az Egészségügyi, Szociális Bizottság, hogy az 

étkezési hozzájárulás valamilyen szinten szabályozva legyen. A soron következő 

testületi ülésre készüljön előterjesztés.  

 

Kiss Károly polgármester hozzáfűzi: 

 

Kérem azzal értsen egyet a képviselő-testület, hogy az 1. § most kerüljön elfogadásra, a 

2. §, melyben a térítési díjakról van szó most ne kerüljön elfogadásra, hanem kerüljön 

újból előterjesztésre azon vizsgálattal együtt, mely az esetleges díjkedvezményeket 

tartalmazza. Így a 3. §-ból 2. § lesz. 

 

 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a rendelet-tervezetről szóló 

előterjesztést a módosításnak megfelelően 15 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül – elfogadja és megalkotja az alábbi rendeletét: 

 

KISKUNMAJSA VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK 

24/2000. (….) Ktr. 
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a pénzbeni és természetbeni ellátásokról, valamint a személyes gondoskodás keretébe 

tartozó gyermekjóléti alapellátások igénybevételének szabályairól szóló 3/1998. (II. 1.) 

Ktr. módosításáról 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról 

szóló 1990. évi LXV. tv. 16. §-a (1) bekezdésében kapott felhatalmazás, valamint a 

gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló módosított 1997. évi XXXI. tv. 

19-20. §-a, a 148. §-a, továbbá a módosított 149/1997. (IX. 10.) Korm. számú rendelet 65. 

§-a alapján az alábbi rendeletet alkotja: 

 

1. § 

 

A rendelet 5. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„Rendszeres gyermekvédelmi támogatás 

 

(1) A rendszeres gyermekvédelmi támogatás megállapításának, folyósításának feltételeit az 

1997. évi XXXI. törvény 19-20 §-a, a 131 §-a, illetve a módosított 149/1997. (IX. 10.) 

Korm. számú rendelet 65-68 §-a szabályozza. 

 

(2) A rendszeres gyermekvédelmi támogatás iránt benyújtott kérelemhez a kérelmezőnek 

jövedelemnyilatkozatot kell csatolni.  

 

 

(3) A kérelemben, valamint a jövedelemnyilatkozatban szereplő adatok valódisága 

környezettanulmány készítésével vizsgálható, melyet a Polgármester rendelhet el. 

 

 

 

(4) Amennyiben a környezettanulmány megállapításai vagy az önkormányzat hivatalos 

tudomása alapján a gyermeket gondozó család életkörülményei nem felelnek meg a 

jövedelemnyilatkozatban szereplő adatoknak, a polgármester felhívja a kérelmezőt, 

hogy 8 napon belül vagyonnyilatkozatot nyújtson be. 

 

 

(5) A vagyoni helyzet vizsgálata kiterjed a közös háztartásban élő közeli hozzátartozók 

vagyonára. 

 

 

A vagyoni értéket a benyújtott vagyonnyilatkozat alapján az alábbiak szerint kell 

kiszámítani: 

 

 

 

Vagyon alatt azt a hasznosítható ingatlant, járművet, gépi meghajtású termelő és 

munkaeszközt, vagyoni értékű jogot kell érteni, amelynek egy főre jutó értéke a 

gyermeket gondozó családban 

 

a) külön-külön számítva az öregségi nyugdíj legkisebb összegének huszonötszörösét, 

vagy 
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b) együtt számítva az öregségi nyugdíj legkisebb összegének hetvenötszörösét 

meghaladja, és amelynek hasznosítása nem veszélyezteti a vagyonnal rendelkező 

megélhetésének feltételeit. 

 

Nem tekinthető vagyonnak azaz ingatlan, amelyben a szülő vagy a tartásra köteles más 

törvényes képviselő életvitelszerűen lakik, továbbá a mozgáskorlátozottságra tekintettel 

fenntartott gépjármű. 

 

(6) A kérelmet el kell utasítani, ha az (5) bekezdésben megjelölt személyek együttesen 

vagy külön-külön a fent meghatározott értékű vagyonnal rendelkeznek. 

 

(7) Ha a döntést hozó vitatja a vagyonnyilatkozat 

 

 

a) ingatlanra vonatkozó becsült forgalmi értékét, az ingatlan fekvése szerinti 

illetékhivatalnál az ingatlan forgalmi értékének megállapítása iránt intézkedik 

 

b) járműre, gépi meghajtású termelő- és munkaeszközre vonatkozó becsült forgalmi 

értékét, akkor az értéket a jármű, munkaeszköz forgalmi adóval csökkentett 

belföldi fogyasztói árának és használtsága mértékének figyelembe vételével 

állapítja meg. 

 

 

(8) A kérelem benyújtásának helye: Kiskunmajsa Város Polgármesteri Hivatal 

Kiskunmajsa, Fő u. 82. sz. 

 

(9) A rendszeres támogatásra való jogosultság feltételeit évente egyszer felül kell 

vizsgálni. 

 

 

(10)A kérelem elbírálása, a megállapított ellátás folyósításának elrendelése, megszüntetése, 

felülvizsgálata, a vagyonnyilatkozat benyújtásának elrendelése Kiskunmajsa Város 

Polgármesterének hatáskörébe tartozik. 

 

2. § 

 

E rendelet a kihirdetés napján lép hatályba, kihirdetéséről a Jegyző gondoskodik. 

 

E rendelet hatálybalépésével egyidejűleg hatályát veszti a módosított 3/1998. (II. l.) Ktr. 5. 

§-a, valamint a 14. § (1), (3) bekezdése. 

 

Kiss Károly polgármester  ezek után a következőket mondja el: 

 

Javaslat hangzott el a térítési díjak újratárgyalását illetően így kérem, aki egyetért azzal, 

hogy rendelet-tervezet azon részét, mely a térítési díjakkal foglalkozik kapja meg az 

Egészségügyi,  
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Szociális Bizottság és a soron következő testületi ülésre alakítsa ki állásfoglalását és tegyen 

előterjesztést. 

 

Aki e javaslattal egyetért kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a térítési díjak újratárgyalásáról 

szóló előterjesztést 14 szavazattal –ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és 

meghozza az alábbi határozatot: 

 

244/2000. sz. határozat 

Térítési díjak felülvizsgálata 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete szükségesnek 

tartja, hogy a vitában elhangzottak alapján az Egészségügyi, Szociális 

Bizottság a térítési díj mértékéről, a személyi térítési díj 

megállapításának szabályairól alakítsa ki állásfoglalását, és azt terjessze 

a képviselő-testület soron következő ülésére. 

 

Felelős: Dr. Miskéri János bizottsági elnök 

Határidő: 2000. október 20. 

 

3./ N a p i r e n d 

 

…./2000. (….)  Ktr-tervezet a közterület használat általános rendjéről szóló 

13/1994. (XI. 21.) Ktr. módosításáról 

 

Előadó: Béres László építési csoportvezető 

 

/Előterjesztés írásban mellékelve / 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket tegyék meg. 

 

Farkas Zoltán képviselő a következőket mondja el: 

 

Örömmel veszem, hogy emelkedik a közterület használati díj, de véleményem szerint a 

160 %-os emelés lenne indokolt a 2000. évet is beleszámolva, de ez akkor lesz jó, ha be 

is lesz tartva. Mindannyian érzékelhetjük, hogy egy kicsit lépett előre a város a 

közterületek rendjét illetően, de még mindig hagy kívánni valót maga után. A 

Városgazdálkodási Intézmény sokat tesz a rend helyreállításáért, sőt ha jelzést kapnak 

azonnal intézkednek. Több helyen látható a városban több éves sóder, és egyéb anyag 

tárolása, mely rontja a városképet. Azt is látni lehet néhol, hogy autóbuszok és egyéb 

nehézgépjármű foglalja el a közterületek egy részét. Ez veszélyes a kerékpárosok, de 

főleg a gyermekek vonatkozásában. Nagyon szeretném aki le van írva az be is lenne 

tartva. Szeretnék  
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javaslatot tenni arra, hogy a közterület felügyelők minden képviselőnek készítsenek egy 

kimutatást utcára, házszámra lebontva, hogy hol találhatók meg a közterületre nem való 

dolgok. Negyedévenként tájékoztassák az egyéni képviselőket arról, hogy milyen 

intézkedés történt a körzetben. Nagyon fontos, hogy a város utcái szépek, rendezettek 

legyenek. Ennek meg kell találni az útját. 

 

Választóim érdekében elmondom még, hogy a Bercsényi utcában – melyet részben a 

lakosság által befizetett pénzből építettek – naponta 10 tonnás teherkocsik terhelik. 

 

Leiz Sándor képviselő elmondja: 

 

Nekem az a legnagyobb problémám, hogy eddig nem igazán működött a közterületek 

rendje és az egyéb parkolási dolgok. Majsán általában keskenyek az utcák és ott megáll 

egy teherautó helyet foglal el, és ez a helyzet veszélyessé válik. Meg kellene nézni, 

hogy akik közterületen tárolják nagy gépjárműveiket, van-e egyáltalán telephelyük. 

Kérdésként merül fel, hogy elég lesz-e a két közterület felügyelő erre a feladatra vagy 

más irányú segítség is kellene. Véleményem az, ha van egy önkormányzati rendelet azt 

végre kellene hajtatni. 

 

Kérdezem, mit jelent az 1. számú melléklet utolsó előtti sora? 

 

Béres László csoportvezető elmondja: 

 

Azt jelenti, hogy ha valaki olyan célra használja a közterületet amit most nem tudtunk 

meghatározni. 

 

/l képviselő megérkezik / 

 

Terbe Zoltán képviselő kérdezi: 

 

Az elmúlt évben közterület foglalásból mennyi bevétele volt az Önkormányzatnak? 

 

Fürtön Ferencné csoportvezető jelzi, hogy erre az adatszolgáltatásra nem készült. 

 

Dósai Imre alpolgármester a következőket mondja el: 

 

Erre az évre150.000,- Ft van betervezve, ami általában az előző évihez igazodik. 

Javasolom, hogy a közterület használati díj beszedését tekintse át a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság, mert véleményem szerint ettől sokkal többen veszik 

igénybe a közterületet. A parkolást és a közterület használatot három rendelet is 

szabályozza, melyek nincsenek szinkronban egymással. A házak és az úttest közötti 

részek nem mindenhol vannak közterületként megfogalmazva. Az 1989-es rendelet 

megengedi a kresz által nem érintett helyeken a megállást. A parkolás és a várakozás 

közötti különbséget nem korlátozza a kresz és kérdés, hogy van-e joga ehhez az 

önkormányzatnak. Kérem, hogy a Bizottság figyelme erre is terjedjen ki. 
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Kiss Károly polgármester hozzáfűzi: 

 

Ez a dolog német országban úgy működik, hogy egy vállalkozó területet bérel 

parkolásra, és csak ott parkolhatnak a nehéz gépjárművek. 

 

Leiz Sándor képviselő javasolja: 

 

Biztosítson az önkormányzat egy ilyen területet, ahol parkolhatnának a járművek. 

 

Kiss Károly polgármester kéri a képviselő-testületet, aki elfogadja a rendelet-

tervezetet, kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a rendelet-tervezetről szóló 

előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza 

az alábbi határozatot: 

 

KISKUNMAJSA VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK 

25/2000. (….) ktr. 

 

a közterület használat általános rendjéről szóló 13/1994. (XI. 21.) Ktr. 

módosításáról 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete az épített környezet alakításáról 

és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. tv. 54. § (1) bekezdésében foglaltak, valamint a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990 évi LXV. törvény 16. § (3) bekezdésében kapott 

felhatalmazás alapján – tekintettel a helyi körülményekből adódó sajátosságokra – a 

következő rendeletet alkotja: 

 

1. § 

 

A 13/1994. (XI. 21.) Ktr. l. sz. melléklete helyébe ezen rendelet 1. sz. melléklete lép. 

 

2. § 

 

Ez a rendelet 2001. január l-jén lép hatályba. Rendelkezéseit az érvényes közterület 

használati engedéllyel rendelkezők esetében alkalmazni kell. 

 

A rendelet kihirdetéséről a Jegyző gondoskodik. 

 

Kiss Károly polgármester elmondja továbbá: 

 

A rendelet-tervezet előtti vitában elhangzott, hogy szükséges lenne kialakítani 

valahol egy parkolásra alkalmas helyet, ezzel megelőzve a közterületek rendjét. 

Javasolom értsen egyet azzal a képviselő-testület, hogy a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság járjon utána, hogy lehetne kialakítani erre alkalmas 

területet, és javaslatát  

hozza a képviselő-testület elé. 
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Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a parkolóhely kijelöléséről 

szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és 

meghozza az alábbi határozatot: 

 

245/2000. sz. határozat 

Parkolóhely kijelölése a közterületen 

parkoló gépjárművek részére 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete szükségesnek 

tartja, hogy Kiskunmajsa város külterületi részén a közterületet igénybe 

vevő gépjárművek részére parkolóhely kerüljön kialakításra. Felkéri a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságot, hogy tájékozódjon hol 

lenne erre a célra legmegfelelőbb helyet találni. Javaslatát, esetleg 

alternatívát terjessze a képviselő-testület elé. 

 

Felelős: Kiss Endre bizottsági elnök 

Határidő: 2000. december 3l. 

 

4./ N a p i r e n d 

 

Építési Csoport előterjesztései 

 

Előadó: Béres László csoportvezető 

 

/Előterjesztés írásban mellékelve / 

 

a) Polgármesteri Hivatal felújítási-karbantartási munkái 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nincs. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal 

felújítási-karbantartási munkáiról szóló előterjesztést 16 szavazattal - ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza a következő határozatot: 

 

246/2000. sz. határozat 

Polgármesteri Hivatal felújítási- 

karbantartási munkái 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a 

Polgármesteri Hivatal felújítási-karbantartási munkáira a következő 

összegeket biztosítja: 

 

 Bejövő fővezeték, főbiztosíték rendszer cseréjére:  160.000,- Ft 
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 DÉMÁSZ felé fizetendő mérőcsere és  

hálózatfejlesztés költségére:             190.000,- Ft 

 Festő-mázoló munkákra további:            529.000,-. Ft 

 Régi víztárolóból raktár kialakításra:            600.000,- Ft 

 

A Fő utcai homlokzat vakolat és lábazat javítására, festésére nem biztosít 

keretet, mivel ezeket a munkákat csak az épület alászigetelésének 

megtörténte után célszerű elvégezni. A munkálatok fedezete a hitel. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. október 30. 

 

b) Discóhoz vezető úthoz közvilágítás kiépítése 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos 

véleményüket, javaslatukat mondják el. 

 

Csomor Lajos képviselő elmondja: 

 

A Költségvetési Bizottság véleménye az volt, hogy ezt nem lehet közterületi 

világításnak minősíteni, ezért az áramszolgáltatóval le kellene bonyolítani azokat az 

akciókat, ami ilyen esetben elfogadott és működik. Javasolom, hogy a jövő évi 

területfejlesztési pályázatoknál egyeztetni kell a discó üzemeltetőjével, hogy a városi 

önerő megfizetése az Ő kötelessége legyen. 

 

Mivel több hozzászólás nincs, Polgármester kéri, aki a javaslattal egyetért, 

kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a Discóhoz vezető úthoz 

közvilágítás kiépítéséről szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot: 

 

247/2000. sz. határozat 

Discóhoz vezető úthoz közvilágítás  

kiépítése 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete egyetért az út 

közvilágításának kiépítésével, de a kiépítés módjára és anyagi vonzatára 

jövő év elején tér vissza.  

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2001. március 31. 

 

c) Városgazdálkodási Intézmény kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos 

kérdéseiket, észrevételeiket mondják el. 
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Faludi Tamás képviselő a következőket mondja el: 

 

Ez már volt téma a képviselő-testület előtt az egészségügyi dolgozók kérésére, de 

akkor el lett utasítva. Egy működő intézménynek a gazdasági része is szorosan kell, 

hogy kapcsolódjon az intézményhez. Kérdezem, most nincs meg a napi kapcsolat 

az egészségügy és a gazdasági rész között? Nem valós az a fogalmazás, hogy 

felszabadul a lakás, mert ez nem így van, hiszen a mentő még ott van. Tudomásom 

szerint a mentő nem fog elköltözni éppen ezért módosító javaslatom, hogy addig 

vegyük le a témát napirendről amíg a mentő sorsa meg nem oldódik. Ha a mentő 

majd költözik akkor együtt tudunk dönteni a lakás sorsáról is. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző hozzáfűzi: 

 

Valószínűleg intézményi és bizottsági szinten már találkoztak azzal, hogy 

szigorodott az intézményi gazdálkodásra vonatkozó szabályozási előírás. Ennek az 

új helyzetnek megfelelően kellett rádöbbenni az Intézmény Vezetőjének és a 

Polgármesteri Hivatalban dolgozóknak, hogy ez a megosztottság célszerűtlen, 

nehezíti az intézmény munkáját. 

 

Az Intézménynél megvan, hogy kik érvényesíthetnek és kik az ellenjegyzők, és 

amikor egy intézménynek kötött jogszabályban előírt módon kell működnie vagy 

több személynek kell dolgozni vagy komoly problémával kell szembenézni. 

Tudjuk, hogy korábban az Egészségügyi Központban kellett végezni minden 

munkát, de a vállalkozó háziorvosok révén lazább lett a kapcsolat.  

 

A kiköltözés kapcsán nem az volt a cél, hogy a lakás megüresedjen hanem, hogy az 

Intézménynél ne kelljen új dolgozót beállítani, hiszen a gazdasági előírások szerint 

szinte egyik aláírást követni kell a másiknak. Mivel két helyen működik az 

intézmény, van a távolságnak akadályozó hatálya. Korábban egymásra voltak 

utalva a dolgozók, de a mostani munkarendszer kialakítása nem igényli, hogy a 

teljes munkaidő alatt érhető legyen orvos vagy bárki más. A változás annak a 

következménye, ami szigorításként lett előírva a gazdasági területen. 

 

/Egy képviselő megérkezik / 

 

Faludi Tamás képviselő elmondja: 

 

Tudjuk, hogy a továbbképzések elő vannak írva és nem tudom addig elfogadni, míg 

a dolgozók be nem fejezik az iskolát. Ha most a szigorított jogszabályokra 

hivatkozunk, akkor az intézménynél nem sok aláírással rendelkező dolgozó lehetne. 

Az a kérésem amíg a mentő sorsa el nem dől és a dolgozó el nem végzik az iskolát 

ne keverjük magunkat költségbe. 

 

Valentovics István képviselő hozzáfűzi: 

 

Én az egészségügyi intézményt nem helyeslem együtt említeni a Városgazdálkodási 

Intézménnyel. Hogyan gondoljuk, hogy háziorvos vagy valaki más kiviszi a 

számlát aláíratni az intézményhez. Vagy van valaki az intézménynél, aki ezeket a 

feladatokat ellátja? A fogorvosok problémája például még mindig ott marad az 
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Egészségügyi Központban. Amikor az Intézmény Igazgatója eddig naponta több 

alkalommal be tudott jönni, ezek után is be tud jönni. 

 

Nigrényi László képviselő megjegyzi: 

 

Amik itt most elhangzottak bizottsági ülésen nem merültek fel? Sajnálom, hogy 

nincs itt az Igazgató, de egyébként még egyszer sem volt jelen, amikor az 

intézményt érintő téma volt napirenden. Javasolom, hogy a jövőben kapjon 

meghívót az igazgató, hogy ne kelljen nekünk találgatni, hanem első kézből kapjuk 

meg a választ. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző hozzáfűzi: 

 

Amikor az Önkormányzat jóváhagyta a Szervezeti és Működési Szabályzatát 

meghatározta, hogy kiknek kell részt venni a képviselő-testület ülésén. Az nem lett 

meghatározva, hogy az intézményvezetőket állandóan meg kell hívni. Az volt az 

irány, hogy akiket a Polgármester, illetve az Önkormányzat meghív azoknak kell itt 

lenniük. Az intézményvezetők meghívást kapnak az ülésre ha beszámolóról van 

szó, de amikor egy tájékoztató és nem nyit felette vitát a képviselő-testület akkor 

nem kell, hogy jelen legyenek. 

 

Javasolom napoljuk el a következő ülésre, mivel úgy érzékelem, hogy a képviselő-

testület nem látja fontosságát a téma tárgyalásának, és majd akkor az intézmény 

vezető is ki tudja fejteni véleményét. 

 

Mivel több hozzászólás nincs, Kiss Károly polgármester kéri, hogy aki egyetért a 

napirend elnapolásával a következő testületi ülésre, kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a Városgazdálkodási Intézmény 

kérelméről szóló előterjesztést a javaslatnak megfelelően 13 szavazattal – 1 

ellenszavazattal, 3 tartózkodás mellett – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot: 

 

248/2000. sz. határozat 

Városgazdálkodási Intézmény kérelme 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete az intézmény 

kérelméről érdemben nem tudott döntést hozni, ezért megbízza a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságot, hogy soron következő  

testületi ülésre ismételten tegyen előterjesztést. 

 

Felelős: Kiss Endre bizottsági elnök 

Határidő: 2000. október 20. 

 

d) Önkormányzati bérlakás építési program 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos 

kérdéseiket, észrevételeiket tegyék meg. 

 



 56 

Az előterjesztéssel kapcsolatos kérdés, észrevétel nincs. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete az önkormányzati bérlakás 

építési programról szóló előterjesztést 17 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

– elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot: 

 

249/2000. sz. határozat 

Önkormányzati bérlakás építési 

program 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete megbízza a 

Polgármesteri Hivatalt, hogy az önkormányzati bérlakások építésének 

lehetőségeit, a pályázati lehetőségeket vizsgálja meg. 

 

Felelős: Dr. Csávolszki László jegyző 

Határidő: 2000. október 30. 

 

e) Szarvas Kereskedelmi és Mérnöki Iroda kérelme (tájékoztatás) 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy kérdéseiket, észrevételeiket mondják el. 

 

Nigrényi László képviselő kérdezi: 

 

Újabb ajánlatot nem tett a Mérnöki Iroda? 

 

Béres László csoportvezető elmondja: 

 

Szarvas úr meghívást kapott a bizottsági ülésre, ahol a bizottság javaslatát nem 

fogadta el. elmondta, hogy újabb javaslatot fog tenni, de a mai napig ezt nem tette 

meg. 

 

Mivel több hozzászólás nincs, Polgármester kéri a képviselő-testületet, hogy a 

tájékoztatást vegye tudomásul. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a tájékoztatást 17 szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – tudomásul veszi. 

 

f) Bihari utcai lakók útépítési kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos 

kérdéseiket, észrevételeiket mondják el. 

 

Valentovics István képviselő kérdezi: 

 

Nem érvényes már az a határozat, hogy ha a lakók összeadják a bekerülési költség 

bizonyos részét, akkor az Önkormányzat megépíti az utat? 
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Dr. Csávolszki László jegyző a következőket mondja el: 

 

Életben van még az a határozat, de az Önkormányzatnak van arra vonatkozó 

szabályzata, hogy az utca lakóinak ahol az Önkormányzat szilárd burkolatú utat 

kíván hozzá kell, hogy járuljanak bizonyos összeggel. Amennyiben az önerőt nem 

vállalják ott épül kövesút. Amikor az Önkormányzat a 95/2000. számú 

határozatával meghatározott egy sorrendet úgy rendelkezett, hogy amennyiben 

rendkívüli ok nem merül fel, a sorrendet nem változtatja meg. 

 

Javasolom a határozati javaslat finomítását azzal, hogy támogatja a Bihari utcában a 

szilárd burkolat kiépítését, de a korábban kialakított sorrendtől nem tér el. 

 

Kiss Károly polgármester kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot Jegyző úr által 

elmondott kiegészítéssel, kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a Bihari utcai lakók kérelméről 

szóló előterjesztést 14 szavazattal – ellenszavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett – elfogadja, 

és meghozza az alábbi határozatot: 

 

250/2000. sz. határozat 

Bihari utcai lakók útépítési 

kérelme 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 95/2000. 

számú határozatával jóváhagyott útépítési sorrenden nem kíván 

változtatni Támogatja a Bihari utca szilárd burkolattal történő ellátását, 

de a korábban kialakított sorrendtől nem tér el. 

 

Megbízza a Jegyzőt fentiekkel összhangban a lakókat értesítse. 

 

Felelős: Dr. Csávolszki László jegyző 

Határidő: 2000. október 15. 

 

g) Katona József kérelme terület bérletére 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményüket mondják el. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, vélemény nincs. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete Katona József kérelméről szóló 

előterjesztést 17 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza 

a következő határozatot: 

 

 

 



 58 

 

 

251/2000. sz. határozat 

Katona József kérelme terület 

bérletére 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete bérbe adja 

Katona József Kiskunmajsa, Rózsahegyi u. 10. sz. alatti lakos részre a 

2435/23 hrsz. alatti 880 m
2
 területű ingatlant5 éves időtartalomra, kert 

céljára 7.427,- Ft/év bérleti díjért. A bérleti díjat évente a KSH által 

közzétett inflációs ráta összegével meg kell emelni. 

 

A bérleti szerződés megkötésével a Polgármestert bízza meg. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. október 15., a szerződés megkötésére 

 

h) Kisebbségi Önkormányzat kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nincs. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a Kisebbségi Önkormányzat 

kérelméről szóló előterjesztést 17 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot: 

 

252/2000. sz. határozat 

Kisebbségi Önkormányzat kérelme 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi a 

Kisebbségi Önkormányzat részére, hogy a Lehet utca végén a 2240/25. 

hrsz-ú közparkként nyilvántartott területen szabadidő központot 

létesítsen. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. október 15., a kiértesítésre 

 

i) Páva utca kohósalakkal való kiépítése 

 

/Szóbeli előterjesztés / 

 

Béres László csoportvezető a következőket mondja el: 
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Az elmúlt testületi ülésen döntött a képviselő-testület a Páva utca kohósalakkal való 

kiépítéséről. Azóta a lakók módosították álláspontjukat és úgy foglaltak állást, hogy 

nem járulnak hozzá ilyen technológiával az útépítéshez. Azt kérik, hogy az út 

elkészülte után aszfalt bevonatot kapjon. Ezek után mivel a vállalkozóval nem 

tudjuk megkötni a szerződést kérdés, hogy a továbbiakban a képviselő-testület 

foglalkozik-e az utcával vagy a beruházás elhalasztását javasolja. 

 

Felföldi László képviselő hozzáfűzi: 

 

A téli belvizes időszak után az Önkormányzat próbált megoldást találni arra, hogy 

egyet utcákat hogyan lehetne járhatóvá tenni. Akkor jött az ötlet, hogy egy 

kohósalakos megoldást próbáljunk ki abban az utcában ahol a lakók a legnagyobb 

önerőt biztosítják. 

 

Ezek után utcagyűlés lett össze híva, ahol a lakók a kohósalakos út mellett tették le 

voksukat. A kivitelezés előtt azonban a lakók elálltak ezen szándékuktól. Mindezek 

után olyan módosító javaslatom van, hogy a beruházást halasszuk el a jövő évre, 

pályázzunk és bitumenes borítás kerüljön a útra. 

 

Terbe Zoltán képviselő megjegyzi: 

 

Záró réteggel ellátott kohósalakos út már több is van a városban. 

 

Faludi Tamás képviselő elmondja: 

 

A bitumenes megoldás javasolom én is és hogy hosszabb távon megmaradjon az 

utca minősége hozzunk olyan határozatot, hogy jövőre a területfejlesztési 

pályázatok közül első helyen legyen a Páva utca aszfalttal borítása, és a már 

megszavazott 5 millió forint saját erőként szerepeljen. Erre garanciát kell adni és a 

szavazás is így történjen.  

 

Dósai Imre alpolgármester  a következőket mondja el: 

 

A Páva utca járhatóvá tételére sürgős megoldást kellett találni és ezért tértünk el 

korábbi döntésünktől, ahol meghatároztuk, hogy csak oda építünk szilárd burkolatú 

utat, ahol már van szennyvíz. Szakemberek azért javasolták ezt a megoldást, mert 

ha a szennyvíz épül, nem kell aszfaltot bontani. A lakosság bizonytalanságát az 

kelthette fel, hogy néhol az országban fertőzött salakot használtak. A képviselő-

testület éppen azért nem javasolta aszfaltozásra az utcát, mert még nincs benne 

szennyvíz. Felföldi úrjavaslata arra irányult, hogy amíg a szennyvíz nem kerül 

lefektetésre, addig az utca nem lenne beborítva. 

 

 

Faludi Tamás képviselő megjegyzi: 

 

Az Önkormányzat hosszas vita után döntötte el, hogy próbaként megépít egy salak 

utat, de az előző ülés óta olyan információk jutottak a lakókhoz, hogy nem kérik a 

kohósalakos utat. Tekintettel arra, hogy szennyvíz ügyben nagyon lassan tudunk 

haladni, és ha az utca jövőre aszfaltot kap biztos, hogy nagyon sokáig nem kell 

felbontani.  
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Valentovics István képviselő kérdezi: 

 

Több utcában nincs szennyvíz és mégis szilárd burkolattal rendelkezik. Ha 

elhatározásunkat ilyen szigorúan vesszük, akkor egyes utcák soha nem kapnak 

burkolatot a szennyvíz miatt? 

 

Kiss Károly polgármester a vitát lezárva elmondja: 

 

Módosító javaslat hangzott el, hogy a Páva utca jövőre bitumenes megoldással 

kerüljön kivitelezésre. Aki ezzel egyetért, kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a Páva utca burkolásáról szóló 

előterjesztést 14 szavazattal – 2 ellenszavazattal, 1 tartózkodás mellett – elfogadja, és 

meghozza az alábbi határozatot: 

 

252/a/2000. sz. határozat 

Páva utca kohósalakkal való 

kiépítése 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a vitában 

elhangzottak figyelembe vételével egyetért azzal, hogy a Páva utcában 

2001. évi beruházással kerüljön kivitelezésre a bitumennel borított szilárd 

burkolatú út. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2001. június 30. 

 

5./ N a p i r e n d 

 

Jelentés a 2000. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról 

 

Előadó: Kiss Károly polgármester 

 

/Előterjesztés írásban mellékelve / 

 

Polgármester kéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nincs. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést 16 szavazattal 

– ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett – elfogadja, és meghozza az alábbi 

határozatot: 

 

253/2000. sz. határozat 

Jelentés a 2000. évi költségvetés I. 

félévi végrehajtásáról 

H a t á r o z a t 
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Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja 

2000. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról szóló jelentést. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. szeptember 27. 

 

6./ N a p i r e n d 

 

Mentő Alapítvány kiegészítésére javaslat 

 

Előadó: Dr. Szabó Lajos Ügyrendi Bizottság elnöke 

 

/Szóbeli előterjesztés / 

 

Dr. Szabó Lajos bizottsági elnök a következőket mondja el: 

 

Az Ügyrendi Bizottság nem tud javaslatot tenni senki személyére, mert akikkel 

tárgyaltunk nem vállalták el e tisztséget. Bizottsági ülésen újabb nevek merültek fel, de 

velük még hátra van az egyeztetés, ezért kérem a képviselő-testületet értsen egyet azzal, 

hogy a soron következő testületi ülésre hozzuk javaslatunkat a Mentő Alapítvány 

Felügyelő Bizottságának kiegészítésére. 

 

Polgármester kéri a jelenlévőket, hogy kérdéseiket, észrevételeiket mondják el. 

 

Kérdés, észrevétel nincs. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a Mentő Alapítvány Felügyelő 

Bizottságának kiegészítéséről szóló előterjesztést 17 szavazattal – ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot: 

 

253/a/2000. sz. határozat 

Mentő Alapítvány Felügyelő Bizott- 

ságának kiegészítésére javaslat 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja az 

Ügyrendi Bizottság Elnöke által elmondottakat és kéri, hogy a soron  

 

következő testületi ülésre alakítsa ki állásfoglalását a Felügyelő Bizottság  

kiegészítésére vonatkozóan. 

 

Felelős: Dr. Szabó Lajos bizottsági elnök 

Határidő: 2000. október 30. 

 

/Egy képviselő távol van / 

 

7./ N a p i r e n d 
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Család- és Intézményeket Segítő Csoport előterjesztései 

 

Előadó: Törökné Gáspár Edit csoportvezető 

 

/Előterjesztés írásban mellékelve / 

 

a) Majsai Női Kézilabda Sportegyesület kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Felföldi László képviselő (Költségvetési Bizottság tagja) elmondja: 

 

A Költségvetési Bizottság nem támogatja a tornacsarnok ingyenes használatát. 

 

Terbe Zoltán képviselő hozzáfűzi: 

 

Tudomásom szerint a törvény nem teszi lehetővé, hogy az Önkormányzat 

létesítményeit bérmentve bocsássa rendelkezésre. Viszont ezt egy pénzügyi kérésnek 

is lehet tekinteni ezért javasolom, hogy teljesítse ezt a kérést a képviselő-testület. 

 

Faludi Tamás képviselő megjegyzi: 

 

A szakbizottságnak kellett volna valamilyen állásfoglalást a testület elé hozni. 

 

Mivel több hozzászólás nincs, Polgármester kéri, hogy aki egyetért a Költségvetési 

Bizottság javaslatával, kézfeltartással szavazzon. 

 

/12 igen szavazat, 4 ellenszavazat / 

 

b) Majsa SE Férfi Kézilabda Szakosztály kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket tegyék meg. 

 

Felföldi László Költségvetési Bizottság tagja és Terbe Zoltán képviselő ugyanazt 

mondja el, mint az előző témánál. 

 

Kiss Károly polgármester kéri, aki egyetért a Költségvetési Bizottság javaslatával, 

kézfeltartással szavazzon. 

 

/12 igen szavazat, 4 ellenszavazat / 

 

c) Kenguru Kötélugró DSK kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Felföldi László Költségvetési Bizottság tagja elmondja, hogy a Költségvetési 

Bizottság egyetért a szakbizottság javaslatával. 
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Kiss Károly polgármester kéri, aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfeltartással 

szavazzon. 

 

/12 igen szavazat, 4 ellenszavazat / 

 

d) Majsa város Polgárőrségének kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Felföldi László Költségvetési Bizottság tagja elmondja, hogy a bizottság egyetért a 

szakbizottság javaslatával. 

 

Terbe Zoltán képviselő, Művelődési Bizottság elnöke a következőket mondja el: 

 

Az előterjesztésből kitűnik, hogy két polgárőrség működik a városban. Az egyik 

kérelméhez csatolta az igazolást a szervezet bejegyzéséről, a másik szervezet 

bejegyzése nem tudom milyen stádiumban van. Örvendetesnek tartom, hogy a 

városban egyre többen szeretnének tenni a közbiztonságért, segíteni kívánják a 

rendőrség munkáját. Az javasolom, hogy anyagi támogatás nélkül kössünk 

együttműködési szerződést mindkét polgárőrséggel, hiszen ha segíteni akarnak azt el 

kell fogadni. 

 

Faludi Tamás képviselő hozzáfűzi: 

 

Javasolom vizsgálja meg az Ügyrendi Bizottság hogyan és miért alakult meg a 

második polgárőrség. Ha az Önkormányzat partner olyan dologban, hogy sértődés 

miatt valaki kiválik az egyesületből mert nem került pozícióba, és létrehoz egy másik 

egyesületet, támogatást kér, akkor lehet arra számítani, hogy ez bármikor 

megtörténhet. Ne indítsuk el ezt a tendenciát. A városban már 9 éve jól működő 

egyesület van és mindenkit vár soraiba, aki jelentkezik. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző a következőket mondja el: 

 

Sem az Önkormányzatnak, sem bizottságnak nincs jogosítványa megvizsgálni, hogy 

egy civil szervezet hogyan és miért jött létre. Az viszont az Önkormányzatra tartozik, 

hogy milyen legyen a viszonyunk. Nem baj ha többen akarnak tenni a városért, de 

nem biztos, hogy az Önkormányzat azonnal tud támogatást nyújtani. Meg kell nézni, 

hogy melyik szervezet mennyire hatékony a civil szervezetek között és több mindent 

összevetve kell majd dönteni, hogy egyes egyesületeknek milyen módon tud 

támogatást adni az Önkormányzat vagy egyáltalán tud-e? 

 

Faludi Tamás képviselő hozzáfűzi: 

 

Egyetértek Jegyző úrral, de mielőtt az együttműködési megállapodás létre jönne 

javasolom vizsgálja meg az Ügyrendi Bizottság, hogy milyen fajta kapcsolat felvétel 

alakuljon ki. 

 

Terbe Zoltán képviselő elmondja: 
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Egy civil szerveződés azért jön létre, mert a városért akar tenni. Több ilyen szervezet 

jött már létre, így nekünk mérlegelési lehetőségünk van és lesz, hogy az adott 

igények felmérése mellett melyik egyesületet részesítsük előnybe. Véleményem 

szerint nem csak azért elzárkózni, mert több polgárőrség jön létre Kiskunmajsán. 

Tárgyaljunk velük, kössünk együttműködési megállapodást, mely segíti a közös 

célok megvalósítását. 

 

Mivel több hozzászólás nincs, Kiss Károly polgármester kéri, hogy az Ügyrendi 

Bizottság tekintse át, hogy az Önkormányzat milyen módon és formában vegye fel a 

kapcsolatot a polgárőrséggel, vagy egyáltalán felvegye-e? Aki e javaslattal egyetért, 

kézfeltartással szavazzon. 

 

/16 igen szavazat / 

 

e) Majsa város tehetséges diákja pályázat 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy véleményüket, javasltaikat mondják el. 

 

Felföldi László képviselő elmondja:  

 

A Költségvetési Bizottság egyetért az előterjesztéssel és javasolja, hogy 

keretjelleggel 150.000,- Ft-ot biztosítson az Önkormányzat e célra ebben az évben a 

Polgármesteri Hivatal költségvetésében. 

 

Mivel több hozzászólás nincs, Polgármester kéri, aki egyetért az előterjesztéssel, 

kézfeltartással szavazzon. 

 

/16 igen szavazat / 

 

Ezek után Polgármester kéri a képviselő-testületet, hogy az előzőekben részleteiben 

megszavazott tételeket most együttesen is erősítse meg szavazatával. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztést 16 szavazattal 

– ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza a következő határozatot: 

 

255/2000. sz. határozat 

Család- és Intézményeket Segítő  

Csoport előterjesztései 

 

H a t á r o z a t 

 

                    1./ Kiskunmajsa város Ön kormányzatának képviselő-testülete nem támogatja  

 a Majsai Női Kézilabda Sportegyesület 

 a Majsai Férfi Kézilabda Szakosztály, valamint 

 a Kenguru Kötélugró DSK 

 

kérelmét. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 
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Határidő: 2000. október 15. az értesítésre 

 

 

2./ Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete felkéri az 

Ügyrendi Bizottságot, vizsgálja meg, hogy az Önkormányzat milyen 

módon és formában vegye fel a kapcsolatot a Polgárőrséggel vagy 

egyáltalán felvegye-e. 

 

Állásfoglalásáról készítsen előterjesztést a képviselő-testület ülésére. 

 

Felelős: Dr. Szabó Lajos Ügyrendi Bizottság elnöke 

Határidő: 2000.november 30. 

 

 

3./ Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete pályázatot ír a 

tehetséges diákok támogatására az előterjesztés melléklete szerinti 

pályázati feltételek alapján. Az Önkormányzat e célra fedezetet biztosít. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. szeptember 28., a pályázati kiírásra 

 

f) Oktatási Minisztérium . 2000. pályázatáról tájékoztató 

 

Polgármester kéri, hogy a tájékoztatóval kapcsolatos véleményüket mondják el. 

 

A tájékoztatóval kapcsolatosan vélemény nincs, így Polgármester kéri, hogy a 

képviselő-testület a tájékoztatót vegye tudomásul. 

 

A képviselő-testület a tájékoztatót 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

tudomásul veszi. 

 

8./ N a p i r e n d 

 

Költségvetési Bizottság előterjesztései 

 

Előadó: Csomor Lajos bizottsági elnök távollétében Felföldi László bizottsági tag 

 

/Előterjesztés írásban mellékelve / 

 

Kiss Károly polgármester elmondja, hogy a bizottság első 6 pontjában már döntés 

született az előző napirendek kapcsán. 

 

a) Intézményi dolgozók továbbképzéséhez elvi hozzájárulás 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatos kérdés, észrevétel nincs. 
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Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete az intézményi dolgozók 

továbbképzéséhez elvi hozzájárulásról szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza a következő határozatot: 

 

 

 

 

 

 

256/2000. sz. határozat 

Intézményi dolgozók továbbképzéséhez 

elvi hozzájárulás 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a 

Költségvetési Bizottság javaslata alapján engedélyezi, hogy az 

önkormányzati intézményekből ahol ez szükséges, egy fő gazdasági 

vonalon dolgozó felsőfokú szakmai képesítést szerezzen. A képesítés 

megszerzéséhez az Önkormányzat 80 %-os támogatást biztosít. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

         érintett intézményvezetők 

Határidő: 2000. október 15. 

 

b) Napsugár Óvoda kérelme pótelőirányzat iránt munkaviszony megszűnés miatt 

a 13. havi bér kifizetésére 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos 

kérdéseiket, észrevételeiket mondják el. 

 

Faludi Tamás képviselő kérdezi: 

 

Másik intézménynél is van ilyen bérmegtakarítás? 

 

Fürtön Ferencné gazdálkodási csoportvezető elmondja: 

 

Amelyik intézménytől dolgozók mennek el vagy nyugdíjba kerülnek keletkezik 

bérmegtakarítás, ugyanis azt az Önkormányzat nem vonja el. 

 

Mivel több hozzászólás nincs, Polgármester kéri a jelenlévőket, aki egyetért a 

Költségvetési Bizottság javaslatával kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete az óvoda kérelméről szóló 

előterjesztést a javaslatnak megfelelően 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül – elfogadja, és meghozza a következő határozatot: 

 

257/2000. sz. határozat 

Napsugár Óvoda pótelőirányzat kérelme 

13. havi bér kifizetésére 
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H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete nem 

támogatja a Napsugár Óvoda kérelmét, azt oldja meg az Intézmény a 

munkaerőmozgásból keletkezett bérmegtakarításból. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. október 15. az értesítésre 

 

c) Napsugár Óvoda pótelőirányzat kérelme mosogatómedence cseréjére 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos 

véleményüket mondják el. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatosan vélemény nincs, így Polgármester kéri aki 

egyetért a bizottság javaslatával, kézfeltartással szavazzon. 

 

/16 igen szavazat / 

 

Polgármester elmondja, hogy ezen tétel a következő napirendként szereplő 

költségvetési rendeletben átvezetésre kerül 

 

d) Dózsa György Gimnázium, Idegenforgalmi Szakközépiskola és Kollégium 

kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Valentovics István képviselő kérdezi: 

 

Miből folyt be ez a pénz az intézményhez? 

 

Fürtön Ferencné gazdálkodási csoportvezető elmondja: 

 

Az Önkormányzat korábbi határozata értelmében ha egy intézmény ünnepséget, 

rendezvényt szervez és az ebből származó bevételt az SZMK befizeti a számlára, 

akkor az Önkormányzat ugyanannyit tesz mellé, melyet az alapellátás javítására lehet 

fordítani. Ez az összeg az intézménynél a februári rendezvényből folyt be. 

 

Mivel több hozzászólás nincs, Polgármester kéri, aki egyetért a pótelőirányzat 

megadásával, kézfeltartással szavazzon. 

 

/16 igen szavazat / 

 

Polgármester jelzi, hogy ezen összeg is beépítésre kerül a költségvetési rendeletbe. 

 

e) Beruházáshoz fejlesztési célú hitel felvétele 

 

Kiss Károly polgármester a következőket mondja el: 
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Az előterjesztés tartalmazza mindazt a fejlesztést, melyet hitel felvétellel kívánunk 

megvalósítani. A hitelállomány melyet az előterjesztés tartalmaz a költségvetési 

rendeletbe kerül bevezetésre. 

 

Kérem aki ezzel egyetért, kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a beruházáshoz fejlesztési célú 

hitel felvételéről szóló előterjesztés 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot: 

 

258/2000. sz. határozat 

Beruházáshoz fejlesztési célú 

hitel felvétele 

 

H a t á r o z a t 

 

1) Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi 

beruházásokat hagyja jóvá: 

 

- útépítések és útkialakítás 

- gázhálózat kiépítés és vásárlás 

- vízhálózat bővítés 

- villanyhálózat bővítés 

- okmányiroda építés 

- ipari park közművesítés tervezése és földterület vásárlás. 

 

2) Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete úgy 

határoz, hogy a beruházásokhoz szükséges saját részt hitelfelvétellel 

biztosítja. 

 

A beruházások költségelőirányzata a következőképpen alakul: 

 

a) Útépítés és útkialakítás bekerülési költsége  20.379 

EFt 

 

- ebből: pályázaton nyert összeg  14.264 EFt 

        saját rész      6.115 EFt 

 

b) Gázhálózat kiépítés és vásárlás bekerülési költsége  8.686 

EFt 

 

- ebből: pályázaton nyert összeg    5.380 EFt 

        saját rész      3.306 EFt 

 

c) Vízhálózat bővítés bekerülési költsége       994 

EFt 

 

- ebből: pályázaton nyert összeg        660 EFt 

        saját rész         284 EFt 
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d) Villanyhálózat bővítés bekerülési költsége     945 EFt 

 

- ebből: pályázaton nyert összeg       661 EFt 

        saját rész         284 EFt 

 

e) Okmányiroda bekerülési költsége              8.000 EFt 

 

- ebből: pályázaton nyert összeg   6.000 EFt 

        saját rész     2.000 EFt 

 

f) Ipari park közmű terveinek és a kapcsolódó terület 

vásárlás bekerülési költsége    3.000 EFt 

         - ebből: saját rész     3.000 EFt 

 

A hitel teljes összege 14.989 EFt, melyet a képviselő-testület 

felhatalmazása alapján a Polgármester vesz fel az OTP-től. 

 

A hitel futamideje: 2 év. 

 

3) Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete 

kötelezettséget vállal arra, hogy betartja a hitel-visszafizetési 

ütemeket és annak járulékait valamint arra, hogy a hitel 2 éves 

futamideje alatt a törlesztő részletek az éves költségvetésben 

betervezésre kerülnek. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. október 15. 

 

9./N a p i r e n d 

 

…./2000. (….) Ktr-tervezet az Önkormányzat 2000. évi költségvetését megállapító 

1/2000. (II. 10.) Ktr. módosításáról 

 

Előadó: Kiss Károly polgármester 

 

/Előterjesztés írásban mellékelve / 

 

Polgármester kéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Mivel kérdés, észrevétel nincs, Polgármester kéri a jelenlévőket, aki egyetért az 

előterjesztéssel és azzal, hogy a korábban részleteiben már megszavazott 

pótelőirányzatok beépítésre kerülnek rendeletbe, kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete az rendelet-tervezetről szóló 

előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és 

megalkotja a következő rendeletét: 

 

KISKUNMAJSA VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
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26/2000. (…..) Ktr. 

 

az Önkormányzat 2000. évi költségvetését megállapító 1/2000(II. 10.) 

Ktr. módosításáról 
 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete – a helyi önkormányzatokról 

szóló 1990 évi LXV. tv. 16. §-a, valamint az Államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. 

tv. 74. § (1) bekezdése, valamint a 217/1998. (XII. 30.) Korm. számú rendelet 53. § (1) 

bekezdése alapján – az 1/2000 (II. 10.) Ktr. (továbbiakban: R) módosítására a következő 

rendeletet alkotja: 

 

 

 

1. § 

 

A R. 2. § (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„(2) A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal, az Intézmények és a  Kisebbségi 

Önkormányzat együttes 2000. évi költségvetésének 

 

bevételi és kiadási főösszegét     1.321.850,5 EFt-ban 
 

ezen belül: 

 

- a személyi jellegű kiadást        395.243,7 EFt-ban, 

- a munkáltatót terhelő járulékot       159.513,1 EFt-ban, 

- a dologi jellegű kiadásokat        299.781,3 EFt-ban, 

- az ellátottak pénzbeli juttatását              675,0 EFt-ban, 

- a speciális célú támogatást        196.781,5 EFt-ban, 

- a hiteltörlesztést                700,0 EFt-ban, 

- a pénzeszköz átadásokat            2.733,0 EFt-ban, 

- a felhalmozási kiadásokat        198.743,5 EFt-ban, 

  ebből felújítási kiadásokat          21.003,8 EFt-ban, 

- a céltartalékot           63.359,4 EFt-ban, 

- az általános tartalékot            4.320,0 EFt-ban 

 

állapítja meg. 

 

Az Önkormányzat az éves átlagos statisztikai állományi létszámot 440 főben, a 2000. évi 

költségvetési létszámkeretet 455,75 főben határozza meg. 

 

2. § 

 

A R. 3. § 2. számú melléklete helyébe e rendelet 2. számú táblázata lép. 

 

3. § 

 

A R. 4. § 2/a. és 2/b. számú melléklete helyébe e rendelet 2/a. és 2/b. számú táblázata lép. 

 

4. § 
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A R. 5. § 3. számú melléklete helyébe e rendelet 3. számú táblázata lép 

 

5. § 

 

A R. 6. § 4. számú melléklete helyébe e rendelet 4. számú táblázata lép. 

 

6. § 

 

A R. 7. § 5. számú melléklete helyébe e rendelet 5. számú táblázata lép. 

 

 

 

7. § 

 

A R. 8. § 6. számú melléklete helyébe e rendelet 6. számú táblázata lép. 

 

8. § 

 

A R. 9. § 7. számú melléklete helyébe e rendelet 7. számú táblázata lép. 

 

9. § 

 

Ezen rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. A rendelet kihirdetéséről a Jegyző 

gondoskodik. 

 

10./ N a p i r e n d 

 

Igazgatási Csoport előterjesztései 

 

Előadó: Baranyi Mihály csoportvezető 

 

/Előterjesztés írásban mellékelve / 

 

a) Szociális telekjuttatási kérelem 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos 

kérdéseiket, észrevételeiket mondják el. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatos kérdés, észrevétel nincs. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a szociális telekjuttatási 

kérelemről szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot: 

 

259/2000. sz. határozat 

Szociális telekjuttatási kérelem 

 

H a t á r o z a t 
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Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete Kolompár 

Erika és élettársa Kolompár Zoltán Kiskunmajsa, Ág u. 4. szám alatti 

lakosok részére 100.000,- Ft vissza nem térítendő támogatást állapít meg a 

Kiskunmajsa, Hársfa u. 12. szám alatti építési telek megvásárlásához. 

 

A megállapodás megkötésével a polgármestert bízza meg. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. október 27. 

 

 

 

b) Kolompár Ildikó kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nincs. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete Kolompár Ildikó kérelméről 

szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és 

meghozza az alábbi határozatot: 

 

260/2000. sz. határozat 

Kolompár Ildikó kérelme 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a 21/2000. 

(VIII. 31.) Ktr. lakások és helyiségek bérletéről, valamint a lakáshoz 

jutás támogatásáról szóló 19. § (3) bekezdése alapján Kolompár Ildikó 

Kiskunmajsa, Hárfa u. 9. szám alatti lakos részére a Kiskunmajsa, Hársfa 

u. 10. szám alatti építési telek ingyenes hozzájutását elutasítja, mert a 

támogatások együttes összege nem haladhatja meg egy család esetén a 

200.000,- Ft-ot, a pénzbeli vissza nem térítendő támogatás pedig a 

100.000,- Ft-ot. 

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. október 27. 

 

c) Kolompár Mátyás kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket 

észrevételeiket mondják el. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nincs. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete Kolompár Mátyás kérelméről 

szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és 

meghozza a következő határozatot: 
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261/2000. sz. határozat 

Kolompár Mátyás kérelme 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a 72/2000., 

2000. április 19-én meghozott határozata alapján Kolompár Mátyás és 

Kolompár Mátyásné Kiskunmajsa, Aradi u. 28. szám alatti lakosok 

kérelmét – melyben a Kiskunmajsa, Dózsa György u. 27. szám alatti 

építési telek  

 

 

kimérettetési költségének átvállalását kéri – elutasítja.  

 

Felelős: Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. október 27. 

 

d) Kondákor Ferenc kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

észrevételeiket mondják el. 

 

Baranyi Mihály csoportvezető a következőket mondja el: 

 

Önkormányzati rendeletünk alapján jelenleg nem lehet meghosszabbítani a 

lakáskiutalást. Korábbi testületi ülésen született döntés arról, hogy terjesszük elő a 

rendelet-módosítást. Erre a soron következő testületi ülésen kerül sor, ezért 

javasolom a határozati javaslat elfogadását. 

 

Kiss Károly polgármester javasolja: 

 

Ne fogadjuk el a határozati javaslatot, most vegyük le napirendről és a rendelet 

módosítás után térjünk vissza rá. Kérem a képviselő-testületet ezt vegye tudomásul. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete a javaslatot 16 szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – tudomásul veszi. 

 

11./ N a p i r e n d 

 

E g y e b e k 

 

a) 2000. október 23-dika megünneplése 

 

Előadó: Terbe Zoltán képviselő 

/Szóbeli előterjesztés / 

 

Terbe Zoltán képviselő a következőket mondja el: 
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A Művelődési, Ifjúsági, Sport és Kisebbségi Bizottság javasolja az ünnepséget 

2000. október 23-dikán de. 10 órakor megrendezni a „Szabadulás” szobornál. Az 

ünnepség megszervezésével bízza meg a képviselő-testület Bak Lajost a 

Művelődési Központ igazgatóját. 

 

Kiss Károly polgármester kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfeltartással 

szavazzon. 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete Október 23-dika 

megünnepléséről szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és meghozza a következő határozatot: 

 

 

 

 

 

 

 

 

262/2000. sz. határozat 

2000. október 23-dika megünneplése 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete október 23-

dika megünneplését 2000. október 23-dikán de. 10 órában határozza 

meg. Megbízza Bak Lajost, a Művelődési Központ igazgatóját az 

ünnepség megszervezésével. 

 

Felelős: Bak Lajos igazgató 

 

Határidő: 2000. október 15., az értesítésre 

 

b) Majsa Mentő Felügyelő Bizottságának működése 

 

Előadó: Nigrényi László képviselő 

 

/Szóbeli előterjesztés / 

 

Nigrényi László képviselő a következőket mondja el: 

 

A Pénzügyi Bizottság 2000. július 30-ig kapott póthatáridőt a Mentő Alapítvány 

Felügyelő Bizottsága beszámolójának megtárgyalására, de a mai napig a beszámoló 

nem jutott el a bizottsághoz. Időközben a Felügyelő Bizottság három tagja közül 

kerttő lemondott tisztségéről, így a bizottság nem tudja ellátni azt a feladatot, amire 

a képviselő-testület felhatalmazta. Úgy gondolom ha belátható időn belül nem lesz 

két személy, aki elvállalja a munkát, a bizottság nem tudja elkészíteni jelentését, 

ami alapján a képviselő-testületnek dönteni kellene, hogy az Alapítvány 2000. évre 

vonatkozó beszámolóját elfogadja-e. Kérem az Önkormányzat ezzel kapcsolatos 

véleményét vagy vonja vissza a feladatot a Pénzügyi Bizottságtól, esetleg 
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kompromisszumos megoldást kellene találni. Én, mint a Pénzügyi Bizottság elnöke 

tovább nem tudom a felelősséget felvállalni.  

 

Olyan információhoz jutottam, hogy az a szervezet, mely önkormányzati 

támogatást élvez és nincs elfogadott éves beszámolója, nem részesülhet 

támogatásban. Természetesen ezt mi nem szeretnénk.  

 

Levélben megkerestem az Ügyrendi Bizottságot és kértem állásfoglalásukat ez 

ügyben, de eddig nem kaptam semmiféle információt, javaslatot. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző elmondja: 

 

A Mentő Alapítvány jó ideje már bebizonyította, hogy fontos munkát lát el a 

városban. Mindaddig míg az OMSZ  nem tudja itt létrehozni a saját szolgálatát, 

addig úgy érzem szükség van az ő munkájukra. 

 

Az is igaz, hogy közpénzekből külön jogszabályban előírt ellenőrzések nélkül, 

nem lehet közel 10 millió forintot elkölteni. Egyetlen dolgot tudok elképzelni, 

ami két részből áll: az egyik, hogy kapjon határidő hosszabbítást a Pénzügyi 

Bizottság a feladat ellátására. A másik, az Ügyrendi Bizottság kapjon segítséget 

a Polgármestertől, vagy az általa kijelölt Alpolgármestertől a személyi feltételek 

rendezéséhez, mivel az egész működésnek a törvényessége is ezen múlik, és a 

majdnem 10 millió forint kontrollálása is. 

 

Kiss Károly polgármester kérdezi: 

 

A határidő hosszabbításra mit javasol a Jegyző úr? 

 

Dr. Csávolszki László jegyző válaszában elmondja: 

 

A legközelebbi önkormányzati ülésre hozni kell azt a személyi javaslatot, ami 

ennek a problémának a megoldási alapja. 

 

Nigrényi László képviselő megjegyzi: 

 

Azzal, hogy a következő testületi ülésre hozzuk az új jelölt nevét, még nem 

oldottuk meg a problémát, a törvénytelenség ugyan úgy fent fog állni.  

 

Kolompár Orbán képviselő mondja: 

 

A majsai mentőnek működnie kell, a Pénzügyi Bizottság el kívánja látni az 

Önkormányzat által ráruházott feladatot. A Mentő Alapítvány beszámolóját 

márciusban nem fogadta el a Pénzügyi Bizottság, és azóta sem érkezett levél a 

hibák kijavítására vonatkozóan.  Esetleg foglalkozni kellene azzal is, hogy a 

Mentő Alapítvány Felügyelő Bizottságában lévő tagok miért mondanak le. 

 

Külön kell választani, egyrészt beszélünk a Mentő Alapítvány Felügyelő 

Bizottság tagjairól, másrészt a beszámolási kötelezettségéről. 

 

Nigrényi László képviselő közli: 
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Az alapítvány elnöke levélben tájékoztatta a Pénzügyi Bizottságot az időközben 

meg tett intézkedésekről. 

 

Nem arról van szó, hogy a Mentő Alapítvánnyal  van gond, és azért nem tudjuk 

elfogadni az éves beszámolóját, hanem a Felügyelő Bizottsága nem tett eleget a 

beszámolási kötelezettségnek. Ennek oka, hogy tagjai lemondanak, és így 

működésképtelen. 

 

Dr. Miskéri János képviselő ismerteti: 

 

A Pénzügyi Bizottság az ellenőrzés során a Mentő Alapítványnál főleg 

számviteli, alaki hiányosságokat talált, melynek kijavítása megtörtént. Amiről a 

Pénzügyi Bizottságot tájékoztattam, de ez a Felügyelő Bizottság feladata lenne. 

 

Kiss Károly polgármester összefoglalójában elmondja: 

 

Javasolom, a Pénzügyi Bizottság számára a  határidő november 30-ra kerüljön 

meghosszabbításra. Az Ügyrendi Bizottság pedig a soron következő testületi 

ülésen tegyen javaslatot a Felügyelő Bizottság kiegészítésére. 

 

Kérem a képviselőket, amennyiben egyetértenek az elhangzott javaslattal, 

kézfeltartással szavazzanak. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Majsai Mentő Alapítvánnyal 

kapcsolatos javaslatot 14 szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – elfogadja, 

és az alábbi határozatot hozza. 

 

 

263/2000. sz. határozat 

 

Majsa Mentő Alapítvány  

működésével kapcsolatosan 

 

H a t á r o z a t 

 

1./ Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 48/2000. 

számú határozatban a Pénzügyi Bizottság számára meghatározott 

határidőt 2000. november 30-ig meghosszabbítja. 

 

Felelős: Nigrényi László Pénzügyi Bizottság elnöke 

Határidő: 2000. november 30. 

 

 

2./ Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza az 

Ügyrendi Bizottságot, hogy a Majsai Mentő Alapítvány Felügyelő 

Bizottságának kiegészítésére a soron következő testületi ülésen tegyen 

javaslatot. 
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Felelős : Dr. Szabó Lajos Ügyrendi Bizottság elnöke 

Határidő: 2000. október 18. 

 

 

Kiss Károly polgármester megbízza Dósai Imre alpolgármestert, hogy 

közreműködésével segítse munkájukat az érintett bizottságoknak, a Majsai Mentő 

Alapítvánnyal kapcsolatosan. 

 

 

     c) Gázközmű vagyonról tájékoztatás 

Előadó: Dr. Csávolszki László jegyző 

 

/Szóbeli előterjesztés. / 

 

Dr. Csávolszki László jegyző a következőket mondja el: 

 

A képviselő-testület tagjai is olvashatták a sajtóból a gázközmű vagyonnal 

kapcsolatos újabb fejleményeket. Melynek az a lényege, a kormányzat úgy tervezi, 

hogy a 10 millió forintot megkapnák támogatásként az önkormányzatok, az afeletti 

rész kötvényekben kerülnének szétosztásra. Az összegszerűségről is többen 

rendelkeznek információval, aminek megkaptuk a konkrét számítási anyagát.  

 

A számítási anyag két változatot tartalmaz. Az egyik változat szerint 

önkormányzatunk 30.033.000,- Ft-ot kapna, a másik változat szerint pedig 

19.048.000,- Ft-ot. Értelemszerűen a kedvezőbb változatot kell elfogadnunk. Viszont 

hallottam olyan információkat, egyes önkormányzatok arra jöttek rá, hogy pontatlan 

volt a kiszámítás.  

 

Javasolom, önkormányzatunk a kedvezőbb változat szerint neki járó pénz 

elfogadásáról döntsön, de bízza meg a Polgármester urat, vagy a Jegyzőt, hogy 

kontrollálja, ezek a számítások mennyire megbízhatók. 

 

Kiss Károly polgármester kéri a képviselőket, aki egyetért az elhangzott javaslattal, 

és azzal, hogy a Jegyző úr kerüljön megbízásra ennek a feladatnak az elvégzésével, 

kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gázközmű vagyonnal 

kapcsolatos előterjesztést  14  szavazattal – ellenszavazat nélkül, 2 tartózkodás mellett – 

elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

264/2000. sz. határozat 

 

Gázközmű vagyonnal kapcsolatos 

tájékoztatásról 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a gázközmű 

vagyonból a város járandóságára készített I – II változat közül, az I-es 

30.033.000,- Ft-os járandóságot fogadja el. 
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Megbízza a Jegyzőt, vizsgálja meg mi az oka, hogy a hasonló méretű 

megyei településekhez képest, szerény mértékű az Önkormányzatot 

megillető összeg. Erről a soron következő testületi ülésen adjon 

tájékoztatást. 

 

Felelős : Dr. Csávolszki László jegyző 

Határidő: 2000. október 15. 

 

 

 

d) Móra Ferenc Általános Iskola esetében állami normatíva elszámolása 

 

Előadó: Dr. Csávolszki László jegyző 

 

/Szóbeli előterjesztés. / 

 

Dr. Csávolszki László jegyző a következőket mondja el: 

 

Az önkormányzatunk működtette a Móra Ferenc Általános Iskolát, amit átadtunk a 

Megyei Önkormányzat részére. A megállapodásban nem került meghatározásra, 

hogy az állami normatívának az elszámolása miképpen történik. Ez azzal a 

következménnyel járt, hogy az elmúlt évre vonatkozóan vissza kellett fizetnünk         

- jogszabályi előírások miatt – közel egy millió forintot. Ugyanis annyival több 

normatívát kaptunk az állami költségvetésből, mint amennyi a gyermeklétszám 

alapján megillette, ennek az intézménynek a fenntartóját. Az elmúlt év első 7 

hónapjában az önkormányzatunk volt a fenntartója, az azt követő 5 hónapig pedig a 

megye. 

 

A megye úgy foglalt állást, hogy ennek a pénznek az időarányos részét fogadja el, és 

téríti meg nekünk. A mi érvelésünk más volt, az intézménynek a pénzmaradványában 

közel 2 millió forint realizálódott, tehát lett volna miből visszaadni a többlet-

finanszírozást.  

 

A másik érvelésünk, hogy abban az időszakban ameddig mi voltunk az intézmény 

fenntartója, addig meg volt a kellő gyermeklétszám, nem keletkezett többletnorma 

igénylés. 

 

Kérdezem a képviselő-testületet, milyen álláspontot alakítsunk ki, mit képviseljünk a 

megye felé? 

 

Terbe Zoltán képviselő elmondja: 

 

Nekem a Jegyző úr már korábban jelezte ezt a problémát, ami felmerült a Móra 

iskolával kapcsolatosan. Egyeztettem a megye illetékes vezetőivel, nekem az a 

javaslatom, nem kell még konfrontálódni, van lehetőség a tárgyalásos, békés 

megegyezésre. 
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Kiss Károly polgármester kéri a képviselőket, aki egyetért azzal, hogy Bács-Kiskun 

Megyei Közgyűlés vezetésével további tárgyalásokra kerüljön sor a Móra iskola 

normatívájának elszámolásáról, kézfeltartással szavazzon. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Móra Ferenc Általános 

Iskola esetében az állami normatíva elszámolásáról szóló javaslatot 16 szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

 

 

 

265/2000. sz. határozat 

 

Móra Ferenc Általános Iskola  

állami normatíva elszámolása 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi 

a normatívával kapcsolatos jegyzői tájékoztatást. Egyetért azzal, hogy a 

Bács-Kiskun Megyei Közgyűlés vezetésével további tárgyalásokat kell 

folytatni, annak érdekében, hogy az Önkormányzatnak kára ne keletkezzen, 

a Móra Ferenc Általános Iskola normatívájának elszámolása során. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. december 31. 

 

 

 

N a p i r e n d  u t á n 

 

 

Dr. Szabó Lajos képviselő a következőt ismerteti: 

 

A Hunor Bérkilövő és Tömegsport Szervező Közhasznú Vadásztársaság bérleti szerződést 

kötött az elmúlt évben az Önkormányzattal, a volt szovjet laktanya területén lévő lőtér 

vonatkozásában. 

 

Arról kívánom tájékoztatni a Képviselő-testületet és a város lakosságát, hogy a területen 

elkészült egy lőtér, és az ehhez szükséges hatósági engedélyek beszerzésre kerültek. E lőtér 

megnyitójára október 14-én délelőtt 10 órakor kerül sor, ahová a vadásztársaság a 

Képviselő-testületet és a város lakosságát szeretettel meghívja. 

 

 

Kiss Károly polgármester megköszöni ezen meghívást. 

 

 

Farkas Zoltán képviselő elmondja: 
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Sokan kérdezik, mi a helyzet a vadas parkkal, kinek a feladata az állagmegőrzés? 

 

Dr. Csávolszki László jegyző a következőket ismerteti: 

 

Egy bizonytalan jogi helyzet alakult ki a vadas park körül. Úgy mondhatnánk, a Szakáll úr 

van birtokon belül, de vitatott, őt megilleti-e ez a birtok, vagy sem. Többen szeretnék azt, 

ha Szakáll urat illetné ez a birtok, mivel nagy tőkével rendelkező csoportok keresik azt a 

lehetőséget, hogy rajta keresztül megszerezzék ezt a területet.  

 

E törekvésekkel és csoportokkal szemben áll a kiskunmajsai Önkormányzat, az 

ügyvédeinkkel igen kemény harcot vívunk azért, hogy ez ne így alakuljon. Ennek a 

harcnak a mi számunkra az a célja, hogy önkormányzati tulajdonba vissza tudjuk szerezni 

a vadas parkot. Vannak olyan bizonyítékaink, ami esélyt ad arra, hogy a vételi szerződést a 

bíróság semmissé tegye. Nem lehet tudni, hogy a per mikor zárul le. Jelenleg a tényleges 

birtokos a  Szakáll úr. 

 

Nigrényi László képviselő elmondja: 

 

Az elmúlt testületi ülésen szóltam a parlagon hagyott területekről, illetve ezek károsító 

hatásáról. A Mezőgazdasági Bizottság lett megbízva ennek megvizsgálásával. 

 

Megjelent egy új kormányrendelet, mely szigorította a büntetési tételeket, kérem a 

bizottság elnökét, hogy a tárgyalás folyamán ezt vegye figyelembe. 

 

Felföldi László Mezőgazdasági Bizottság elnöke válaszában elmondja: 

 

A bizottság még nem tárgyalta ezt a kérdést, Baranyi Mihály csoportvezetővel folytattunk 

ezzel kapcsolatosan megbeszélést. Jelenleg ő a birtokokat, területeket méri fel, majd a 

testületi ülésen kívül kívánok tájékoztatást adni a birtokviszonyokról. 

 

Dósai Imre alpolgármester megjegyzi: 

 

A Városgazdálkodási Intézmény Igazgatójának figyelmét felhívtuk arra, végeztesse el a 

közterületeken a szükséges munkálatokat, ami meg is történt. 

 

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs,  Kiss Károly polgármester megköszöni a 

képviselőknek a megjelenést és az ülést 17 órakor bezárja. 

 

 

 

 

 

 

K. m. f.  
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                              Kiss  Károly                                            Dr. Csávolszki László 

                             polgármester                                                      j e g y z ő 


